國立中央大學工學院院長候選人推薦表
Recommendation Information Form of Dean Candidate,
College of Engineering, National Central University
推薦日期Recommendation Date：    年(yyyy)     月(mm)    日(dd)
	【被推薦人Dean Candidate】
姓　　名Name：                
職　　稱Position/Title：                
現職單位Current Affiliation：                

	【推薦方式Recommended method】三者擇一Select one of the three
□遴選委員會至少一位委員推薦
Recommendation from at least one member of the Search Committee for New Dean
請推薦委員簽名Signature of the member of the search committee：


□院內助理教授以上十人連署推薦
Recommendation from at least ten assistant professors or above within the college
請連署人簽名Signature of the co-signers：






□自薦Self-recommendation
請簽名Self signature：

	備註：請附履歷、著作目錄，及相關資料（含學術成就、治院理念、推薦表、三位諮詢委員名單及其聯絡方式等），並於台灣時間113年09月30日(一) 23時59分前寄送電子檔案(推薦表須為簽名掃描檔)，至國立中央大學工學院「院長遴選委員會」陳佳韻秘書cyuchen@ncu.edu.tw。若有特殊需求，請來信或來電洽詢：886-3-425-0476。
[bookmark: _GoBack]Applicants should submit: CV including publication list, Brief statement of vision for College governance, Recommendation Information Form with the signatures of recommenders, Names and contact information of three referees. Please send these electronic format documents (Recommendation Information form should be a scanned file with the signature) to Search Committee for New Dean, Ms. Chia-Yun Chen cyuchen@ncu.edu.tw before 23:59 by September 30, Taiwan Time, 2024. If there’s any question, please contact cyuchen@ncu.edu.tw or call +886 3-425-0476.



